
 

   
 

 

Møtenotat 
Møtetema:  
Informasjonsmøte rundt funksjons- og oppgavefordeling i Helgelandssykehuset  
 
Sted: Teams                                                                                             Dato: 05.11.24 
Til stede: 
 
Fra Grane kommune: 
Børge Steinmo Johnsen  
Raymond Fagerli 
Karin Nilsen 
Fra Vefsn kommune: 
Erlend Eriksen  
Karin Ingebrigtsen 
Rune Krutå 
Espen Isaksen  
Lisbeth Tjønna 
 
 

 
 
Fra Hattfjelldal kommune: 
Asbjørn Engum 
Toril S. Nygard 
Øystein Furnes 
 
Fra Helgelandssykehuset: 
Lena Elisabeth Nielsen 
Mette Horsberg 
Knut Roar Johnsen  
Hege Mørk  
 

 
Referent: Knut Roar Johnsen   
Bakgrunn for møteserie: 
Som en oppfølging av møte med Vefsn, Grane og Hattfjelldal i uke 41 har Helgelandssykehuset 
kommunisert et ønske om et fast ukentlig møtepunkt for dialog med Vefsn, Grane og Hattfjelldal. 
Forslaget fra foretakets side er tirsdager 08.00-08.30 på Teams. Foretaket og kommunens ledelse 
bestemmer selv hvem som skal delta.  

Ønsket er at formålet med disse møtene er å holde kommunene løpende orientert om: 

• Status i oppdrag- funksjons og oppgavedeling 
• Avklaringer 
• Svare på eventuelle spørsmål 

 
Funksjons- og oppgavefordeling i Helgelandssykehuset ble sendt ut på høring 4.11.24 til 
alle helgelandskommunene. Vi er nå gått inn i en høringsperiode på fem uker, i høringsbrevet har 
foretaket bedt kommuner om å ta kontakt om det er behov for avklaringer underveis.  
 

• Høringsbrev 
• Høring og innspillsrunden Funksjons- og oppgavefordeling Helgelandssykehuset   
• Høringsskjema for innspill er også vedlagt 
• Lenke : Høring - Helgelandssykehuset HF 

 

Høringsbrev - 
funksjons og oppga    

Høring og 
innspillsrunde Funk     

Høringsskjema.doc
x  

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.helgelandssykehuset.no%2Fendring-og-omstilling-i-helgelandssykehuset%2Fhoring%2F&data=05%7C02%7C%7Cf59c67f5720945ece1d608dcfcadb517%7C677181082eb7474ca1d741655d4b1e61%7C0%7C0%7C638663070201306765%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=8zIvoU%2BE%2FLbP06wt0TxXACCEoUyiaizhYQ1vVXRBWBI%3D&reserved=0


 

   
 

Avklaring av innhold i møteserien  
 

Dialogmøter ukentlig er ønskelig hvor vi har tre faste agendapunkter: 
1. Informasjon fra Helgelandssykehuset om den siste ukes arbeid angående funksjons- og 

oppgavefordeling  
2. Pågående høring frem til 12. desember 
3. Arbeidet rundt ROS herunder OU prehospital 

 
Hyppighet justeres etter behov. 
Hvis kommunene har spørsmål i forkant av møtene de ønsker svar på, så send en mail til 
samhandlingssjef så kan foretaket være forberedt.  
 
Ønsker presentasjon av rapporten 

• Presentasjon av rapport fra koordineringsgruppen fra Helgelandssykehuset vil 
gjennomføres digitalt 12. november 12:00-14:30 via Teams med kommunene Grane, 
Hattfjelldal og Vefsn.  

• Datagrunnlaget er ønskelig. 
• Kommunene sender inn spørsmål i forkant til samhandlingssjef slik at 

koordineringsgruppen kan forberede svar i problemstillinger der det er ønskelig med 
fakta/tall. 

 
 

Prosess internt i sykehuset  
Administrerende direktør i Helgelandssykehuset referer til hvordan vi presenterer saken internt i 
Helgelandssykehuset. Rapporten er sendt ut via lederlinja. Det er holdt informasjonsmøte internt 
(også lagt ut i opptak på intranett).  
 
Fagfolkene kan på lik linje som kommunene og brukerorganisasjonene sende saker via 
høringsskjema, som igjen vil publiseres fortløpende på vår nettside. Da vil fagmiljøene selv velge 
hva av deres innspill til løsninger og vurderinger som blir offentliggjort.  
 

Problemstillinger til avklaring i det videre:  
Konsekvenser for kommunekapasitet; 
Må en del avklaringer til før de kan iverksette tiltak. 
Kommunene har tidligere frist i kommunene angående budsjett 
Utbygging av boliger ect. 
 
Tidsperspektiv på når man tenker tiltakene gjennomført. Svar: Helgelandssykehuset skal     
presentere en detaljert gjennomføringsplan i tråd med mandatet når saken sendes til 
styrebehandling i januar. 
 
ROS-analysen med inkludering av kommunene i arbeidet 
Helgelandssykehuset skal denne uken planlegge for gjennomføring av ROS-analyse både i forhold 
til pasientperspektivet (OU prehospital), personell, bygg og økonomisk bærekraft. I neste møte kan 
vi presentere en skisse og diskutere hvor kommunene bør involveres. 

 
 

Neste møte tirsdag 12. november via Teams 08:00-08:30 
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